
Sakliste til styremøte på Fremmermoen den 13/3-24 kl 1930 

Disse møtte: Arve Trøan, Linda Merkesdal, Martin Tronslien, Henning Jarle Lund og Einar Hilmarsen 

(Referent). 

Saker: 

1. Innkommet sak fra Arne Haugli.  

2. Restaurering av buer og løer. Kulturminnefondet ville ikke støtte restaurering av alle samlet, de 

ønsket en mer etappevis restaurering med en 4-5 prosjekt i året. Uansett mener jeg at vi burde 

budsjettert med kr 50 000.- som en andel fra Utmarkslaget. Dette for å kunne forskuttereløpende 

løpende utgifter til vi evt. ser hvor mye vi får i tilskudd. 

3. Regnskap og budsjett. Jeg og Einar har møte med Mona den 11/3, der vi tar en gjennomgang av 

regnskap og ser på budsjett. 

4. Er det noe jeg har glemt? Evt. noen som har noe mer? 

 

SAK 1 

INNSENDING AV SAK TIL ÅRSMØTET I VINGELEN UTMARKSLAG 

SAK: GJERDEPROBLEMATIKK 

Kort om saken: 

Elektriske sperregjerder rundt store felles beitearealer skaper store begrensinger for både jakt, 

ferdsel og vilttrekk. 

Dette har vært et tema på flere tidligere styremøter i Vingelen Sameie/Vingelen Utmarkslag uten at 

det har skjedd noe.  Det vises blant annet til styrevedtak av 21.03.2013 sak nr 4 fra felles styremøte i 

Sameiet/Utmarkslaget, samt referat fra styremøte 20.03.2015 sak nr 15. 

Særlig problematisk er inngjerdingen til favør for Berget beitelag som legger beslag på 14 000 daa, 

hvorav 3 200 daa av disse ligger på sameiegrunn og resten tilhører enkeltgrunneiere. 

8 000 daa av dette er innmeldt som tellende villreinareal for Vingelen til tross for at reinen ikke har 

hatt tilgang til arealet på lang tid. 

Forslagstiller, undertegnede, ønsker derfor å ta opp saken på årsmøtet for nærmere 

diskusjon/oppfølging. 

Vingelen 28.02.2024  

Arne Haugli 

Kommentar fra styret: 

Det henstilles at strømgjerder skal være slått av 10. september av hensyn til utøvelse av jakt og annen 

ferdsel. Og de skal legges ned til elgjakta 25. september. Da inngjerdingene ble satt opp ble det søkt 

Vingelen Sameie, de respektive havnelag og hver enkelt grunneier. Det er også søkt om Stilk og Smil-

midler gjennom statlige ordninger via kommunen. Vingelen Utmarkslag har ikke behandlet noen 

søknad om inngjerding. Styret mener derfor at eventuelle endringer av inngjerding må behandles av 

de som har gitt tillatelse. Vingelen Utmarkslag har ingen myndighet til å endre dette. Styret ser ikke at 



vi kan gjøre noe vedtak på denne sak. Men om det er meninger og argumenter om temaet, er det 

fullt mulig å komme med disse på årsmøtet. Et annet tema angående gjerdehold er nettinggjerder 

med piggtråd i dårlig forfatning og som ligger nede. Dette er til fare for både dyr og mennesker. Her er 

det nå muligheter til å søke midler for å fjerne disse. 

SAK 2 

Restaurering av buer og løer 

- Smil-midler søkes fra den enkelte hvis de ønsker å gjøre tiltak. 

- Kan søke kulturminnefondet om mer midler over en lengre periode. For eksempel fire buer 

per år. 

- Skal vi sette av midler til dette? 

Forslag til styringsgruppe: Leder og nestleder i Vingelen Utmarkslag, Jakob Trøan og en representant 

fra Vingelen kirke- og skolemuseum. 

Oppgave for utvalget: 

1. Sette opp tidsplan og prioritering på prosjektene utifra tilstand. 

2. Vurdere hvor mange løer/buer per år. 

3. Søke midler. 

4. Vurdere hvem som skal gjøre jobben og skaffe til veie folk. 

Styrets forslag til vedtak: 

Det opprettes ei styringsgruppe med nevnte oppgaver, og det settes av 50.000 kroner for 2024-

budsjett til arbeidet. Må vurderes etter driftsåret og for videre arbeid. 

SAK 3 

Regnskap 

- Post 6652: Avdekking planering grustak settes inn i budsjett 2024. 

- Arealleie vurderes når regnskap er nærmere avsluttet, sette av slik at vi har nok penger til 

daglig drift slik at vi slipper lån/kreditt. 

- Legge inn post: Løer/buer kr. 50.000. 

 

SAK 4 

Natursti Tjønnhaugan 

Naturstien er i dårlig forfatning. Det trengs en del praktisk arbeid ift. Rydding av kjærr og skog, samt 

oppgradering og vedlikehold av selve stien. Vi ønsker å være med å bidra til at stien blir satt i stand. Vi 

må utfordre flere samarbeidspartnere som eksempel Vingelen skole, Klettsno 4H, Vingelen Bondelag 

og Tolga/Tynset Bonde- og småbrukarlag. Det er avklart med Tolga kommune at vi kan søke Smil-

midler på dette. Vi jobber videre med saken. 

 

 


